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В статье анализируются особенности обеспечения и реализации принципа справедливости в применении норм 
отечественного административного и уголовного законодательства и на этой основе осуществления дифференциации 
видов административного и уголовного наказания, повышения их эффективности и превентивного значения новым 
правовым понятием в Уголовном кодексе РФ — «уголовный проступок». Изучен и проанализирован исторический и 
зарубежный опыт, а также генезис понятия и проблема измерения.
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The article analyzes peculiarities of securing and implementation of the principle of justice in application of provisions of 
national administrative and criminal laws, which serves as a basis for the  differentiation of types of administrative and criminal 
punishments, enhancement of the efficiency and preventive value thereof on this basis by a new legal concept in the Criminal 
Code of the Russian Federation: a criminal offense. The authors study and analyze historical and foreign experience as well as the 
concept genesis and the issue of measurement.
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